
Bestyrelsesmøde grundejerforeningen Vestervangsparken
20/11 2023

Deltagere: Rune, Martin, Kasper, Dennis, Ashok, Trine (suppleant), Lisette (suppleant)

Dagsorden:
1. Kommende generalforsamling
2. Hjertestarter i Vestervangsparken
3. Fortovet i Vestervangsparken efter der er blevet lagt nye fliser
4. Kontingent. Skal vi foreslå en lille forhøjelse?
5. Evt.

1) - Rune har booket cafeen til d. 21/2 2024 og sørget for servering
- Dennis printer invitation og omdeler sammen med regnskabet

2) Bestyrelsen vil gerne stille et forslag om at der skal installeres en hjertestarter i 
Vestervangsparken. Martin har undersøgt og fundet forskellige modeller som varierer
i pris fra ca. 15-22.000,-. Der kan søges hos Trygfonden for at have en stående i 3 
år. Martin undersøger nærmere og forslaget fremlægges på generalforsamlingen

3) Efter kommunen har lagt nye fliser rundt omkring på Vestervangsparken, er der 
stadig rigtig mange fliser som ligger meget ujævnt og indtil flere er flækkede.
Kasper skriver en officiel henvendelse fra Vestervangsparken med billeder af fliserne
og sender til kommunen, med henblik på udbedrelse

4) Der ligger tanker om både at lave en ny bådebro og installere en hjertestarter, så 
bestyrelsen finder det hensigtsmæssigt at samle en større kapital i foreningen.  
Foreningens økonomi har været rigtig god i mange år, men stigende udgifter til bl.a. 
containere til haveaffald kan godt ændre fremtidudsigterne på den front.
Derfor stiller bestyrelsen til den kommende generalforsamling forslag om at 
kontingentet som tidligere sættes til 450,- årligt.

5)


